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Протокол № 4 

засідання Громадської ради  
при виконавчому комітеті Хмельницької міської ради 

 

м. Хмельницький 28 вересня 2021 року Мала зала Хмельницької 

міської ради 

 

 

Присутні:  
37 членів громадської ради (журнал реєстрації додається) з 59-ти членів громадської 

ради. 

Назаров Р. Г. – заступник начальника управління організаційно-інформаційної роботи та 

контролю Хмельницької міської ради. 

Ільчишин Андрій Валерійович – адвокат. 

Стопчак А.В. – дружина померлого героя Стопчака І.Д. 

 

Засідання є правомочним. 

 

Головуючий запропонував затвердити наступний порядок денний засідання 

громадської ради: 
1. Про розгляд звернення щодо проведення ремонтних робіт та відновлення 

електропостачання для низки приватних та державних установ мікрорайону Ракове 

(доповідає Папуга О.Д.). 

2. Про організаційні питання та дисциплінарну відповідальність в Громадській раді 

(доповідає Папуга О.Д.). 

3. Про Концепцію розвитку парку культури м. Хмельницького (доповідає Щербанюк 

С.М.). 

4. Про діяльність груп подовженого дня в навчальних закладах (доповідає 

Щербанюк С.М.). 

5. Про розгляд звернення керівника Народного ансамблю пісні і музики «Ретро» 

(доповідає Ковальчук Р.В.). 

6. Про стан прибудинкових територій по вул. Інститутська, 8б та вул. Шевченка, 57 

(доповідає Ковальчук Р.В.). 

7. Про аварійний стан огорожі по вул. Гагаріна, 9 (доповідає Ковальчук Р.В.). 

8. Різне. 

 

Надійшла пропозиція об’єднати в одне питання пропозиції, які виніс Ковальчук Р.В. 

Присутні підтримали дану пропозицію. 

 

Надійшла пропозиція від Швеця В.Ф. до порядку денного включити питання щодо 

вжиття невідкладних закладів, які забезпечать утримання будівлі по вул.Чорновола, 159 та 

прилеглої території у належному стані. 

Головуючий поставив на голосування включення до порядку денного даного 

питання. 

 Голосували: 
«за» - 37; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 
 
Вирішили: включити до порядку денного пропозицію Швеця В.Ф.  
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Надійшла пропозиція від Миронюк Ю.Б. до порядку денного включити питання 

щодо роботи Управління з питань державного архітектурно-будівельного контролю 

Хмельницької міської ради. 

 

Головуючий поставив на голосування включення до порядку денного даного 

питання.  

Голосували: 
«за» - 35; 
«проти» - 2; 

         «утримались» - 0. 
 

Вирішили: включити до порядку денного пропозицію Миронюк Ю.Б.  

 

Надійшла пропозиція від Жеведя І.О. до порядку денного включити питання про 

розгляд рішення Комісії з питань регламенту, діяльності громадської ради, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами 

щодо діяльності Громадської ради. 

 

Головуючий поставив на голосування включення до порядку денного даного 

питання. 

 Голосували: 

«за» - 19; 
«проти» - 6; 

         «утримались» - 2. 
 

Вирішили: включити до порядку денного пропозицію Жеведя І.О. 

 

Головуючий зачитав питання порядку денного із врахованими пропозиціями. 

 

Порядок денний засідання громадської ради: 
1. Про розгляд звернення щодо проведення ремонтних робіт та відновлення 

електропостачання для низки приватних та державних установ мікрорайону Ракове 

(доповідає Папуга О.Д.). 

2. Про організаційні питання та дисциплінарну відповідальність в Громадській раді 

(доповідає Папуга О.Д.). 

3. Про Концепцію розвитку парку культури м. Хмельницького (доповідає Щербанюк 

С.М.). 

4. Про діяльність груп подовженого дня в навчальних закладах (доповідає 

Щербанюк С.М.). 

5. Про розгляд звернення керівника Народного ансамблю пісні і музики «Ретро», про 

стан прибудинкових територій по вул. Інститутська, 8б та вул. Шевченка, 57, про 

аварійний стан огорожі по вул. Гагаріна, 9 (доповідає Ковальчук Р.В.). 

6. Про вжиття невідкладних закладів, які забезпечать утримання будівлі по 

вул.Чорновола, 159 та прилеглої території у належному стані (доповідає Швець В.Ф.). 

7. Про роботу Управління з питань державного архітектурно-будівельного контролю 

Хмельницької міської ради (доповідає Миронюк Ю.Б.). 

8. Про розгляд рішення Комісії з питань регламенту, діяльності громадської ради, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами 

щодо діяльності Громадської ради. 

9. Різне. 
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По першому питанню порядку денного слухали адвоката Ільчишина А.В. про 

вирішення питання щодо проведення ремонтних робіт та відновлення електропостачання 

для низки приватних та державних установ мікрорайону Ракове. Запропонував звернутися 

до міського голови із пропозицію організувати круглий стіл із представниками 

конфліктуючих сторін, представників обленерго та міської влади. 
Головуючим поставив на голосування дане питання. 

Голосували:  
«за» - 37; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 
 

Вирішили: надіслати звернення до міського голови. 

 

По другому питанню порядку денного слухали головуючого засідання Папугу О.Д., 

який наголосив про необхідність дотримання Положення про Громадську рада та 

Регламенту Громадської ради. 

Зазначив, що необхідно доопрацювати  порядок проведення засідань Громадської 

ради при виконавчому комітеті Хмельницької міської ради, правління Громадської ради 

або її комісій в онлайн – режимі або шляхом опитування. 

Надійшла пропозиція Комісії з питань регламенту, діяльності громадської ради, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами 

доопрацювати порядок проведення засідання ради в онлайн – режимі або шляхом 

опитування. 

Головуючим поставив на голосування дане питання. 
 

Голосували: 

«за» - 37; 

«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 

 

Вирішили: доручити Комісії з питань регламенту, діяльності громадської ради, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами 

доопрацювати порядок проведення засідання ради в онлайн – режимі або шляхом 

опитування. 
 

По третьому питанню порядку денного слухали Щербанюка С.М. про Концепцію 

розвитку парку культури м. Хмельницького. 

Надійшла пропозиція підтримати звернення та надіслати його до заступника 

міського голови Новачка В.П. 

Головуючий поставив на голосування дане питання. 

Голосували: 

«за» - 37; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 

 

Вирішили: надіслати звернення до заступника міського голови. 

 

По четвертому питанню порядку денного слухали Щербанюка С.М. про діяльність груп 

подовженого дня в навчальних закладах. 

Надійшла пропозиція підтримати звернення та надіслати його міського голови. 

Головуючий поставив на голосування дане питання. 
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Голосували: 

«за» - 37; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 

 

Вирішили: надіслати звернення міському голові. 

 

По п’ятому питанню порядку денного слухали Ковальчука Р.В. про розгляд 

звернення керівника Народного ансамблю пісні і музики «Ретро», про стан 

прибудинкових територій по вул. Інститутська, 8б та вул. Шевченка, 57, про аварійний 

стан огорожі по вул. Гагаріна, 9 

Надійшла пропозиція підтримати усі висунуті питання. 
Головуючий поставив дані питання на голосування. 
Голосували: 

«за» - 37; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 
 

Вирішили: надіслати звернення міському голові. 

 

По шостому питанню порядку слухали Швеця В.Ф. про вжиття невідкладних 

закладів, які забезпечать утримання будівлі по вул.Чорновола, 159 та прилеглої території у 

належному стані. 

Надійшла пропозиція від Жеведя І.О. створити відповідну комісію, яка б вивчила 

дане питання. 

Надійшла пропозиція звернутися з окремими листами до балансоутримувачів даних 

будівель. 

Головуючий поставив дане питання на голосування. 

 

Голосували: 

«за» - 37; 
«проти» - 0; 

         «утримались» - 0. 
 

Вирішили: надіслати звернення Голові Хмельницької обласної ради. 

 

По сьомому питанню порядку денного слухали Миронюк Ю.Б. про роботу 

Управління з питань державного архітектурно-будівельного контролю Хмельницької 

міської ради. 

Надійшла пропозиція від Ярошинського Р.В. відкласти дане питання на до вивчення. 

Головуючий поставив дане пропозицію на голосування. 

Голосували: 
«за» - 12; 
«проти» -  8; 

«утримались» - 0. 

Пропозицію не підтримано. 

 

Головуючий поставив на голосування питання Миронюк Ю.Б. 

Голосували: 
«за» - 19; 
«проти» -  8; 
«утримались» - 8. 
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Вирішили: вирішили надіслати звернення міському голові. 

 

По восьмому питанню порядку денного слухали Жеведя І.О. про розгляд рішення 

Комісії з питань регламенту, діяльності громадської ради, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами щодо діяльності 

Громадської ради. 

Надійшла пропозиція взяти інформацію вказану у протоколі Комісії до відома. 

 

По дев’ятому питанню порядку денного виступила Мельник Л.М., яка повідомила 

про необхідність допомогти вдові героя Стопчака Ігоря Дмитровича у вирішенні питання 

щодо перепоховання його на «Алеї Слави» на Хмельницькому міському кладовищі, а 

також розгорнення Прапора України над його могилою та внесення його Книги пам’яті. 

Виступила Стопчак Алла Володимирівна із проханням підтримати дане звернення. 

Надійшла пропозиція від Швеця В.Ф. у зверненні зазначити про необхідність 

встановлення критеріїв, згідно яких відбувається поховання наших героїв, які захищали 

Україну від російської агресії. 

Надійшла пропозиція підтримати звернення із пропозиціями Швеця В.Ф. 

Головуючий поставив дане питання на голосування. 

Голосували: 

«за» - 37; 

«проти» -  0; 
«утримались» - 0. 
Вирішили: надіслати звернення міському голові із відповідними правками. 

 

Голова Громадської ради Папуга О.Д. запропонував визначити день наступного 

засідання Правління Громадської ради на 12 жовтня липня 2021 року та засідання 

Громадської ради на 26 жовтня 2021 року. 

Присутні підтримали дану пропозицію одноголосно. 
 

Голова Громадської ради Папуга О.Д. подякував усім за результативну роботу та 

оголосив засідання ради закритим. 
 

 

 

Голова громадської ради О.Д. Папуга 
 

 

Секретар громадської ради 

 

Ю.Б. Миронюк 
 

  
  

 


